
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 17. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 364
Vil ministeren redegøre for, hvorfor der på Bornholm ikke findes en kostafdeling, hvor
erhvervsuddannelseselever, der har indgået uddannelsesaftaler på øen, men som ikke
er bosiddende på øen, kan søge om optagelse med henblik på at have en egnet bopæl
i deres praktikperioder, og dermed styrke den enkelte elevs grundlag for at gennemføre
sin uddannelse og grundlaget for, at de bornholmske virksomheder kan tiltrække og
fastholde faglært arbejdskraft?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Peter Juel-Jensen
(V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Juel.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anders Kronborg
formand
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